



2018-03-21

Ärende: Styrelsemöte 4–2018  
Tid: 2018-03-20  
Plats: På telefon  
Närvarande: Pontus Thuresson, Ordförande  
Kerstin Hjelm, Ekonomiansvarig  
Maria Bergström, Ledamot

Anita Dahlerus, Ledamot  
Mats Peterson, Ledamot  
Lars Nilsson, Vice ordförande

Anmält: Jonas Almquist, Ledamot  
förhinder: Carina Forsberg, Ledamot

Frånvarande: Lynn Ljungberg, Sekreterare

### **Mötets öppnande**

Pontus hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

### **Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes enligt förslag.

### **Sekreterare för mötet**

I ordinarie sekreterares frånvaro utsågs Lars till sekreterare för mötet.

### **Justerare**

Förutom ordföranden valdes Mats att justera dagens protokoll.

### **Förslag till nytt system**

Utsänt förslag diskuterades. Efter språklig redigering av Kerstin och Mats samt ändring av det ekonomiska underlaget i c. ”Del av intäkterna, startavgifter SM” beslutar Förbundsstyrelsen:

\* att förslag enligt Bilaga 1 tillställs årsmötet för beslut.

### **Övrigt (ej beslut)**

Skrivelse från arrangörsalliansen vid senaste SM i Vetlanda diskuterades. Pontus undersöker och återkommer till styrelsen med underlag för beslut.

### **Mötets avslutande**

Pontus förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Lars Nilsson

Pontus Thuresson

Mats Peterson